

إخلاء المسؤولية Disclaimer

الرياض المالية شركة مساهمة مقفلة برأس مال مدفوع 500 مليون ريال وتعمل بموجب ترخيص من هيئة السوق المالية برقم 37-07070 سجل تجاري رقم 1010239234 الإدارة العامة: 3128 البوليغارد المالي، 6671 حي العقيق، الرياض 13519، المملكة العربية السعودية. إن قيمة الاستثمارات في الصناديق وأسعارها وعائداتها قابلة للزيادة والنقصان، لذلك يبقى احتمال تدني قيمة الاستثمارات إلى ما دون قيمتها الأصلية احتمالاً قائماً حيث يمكن للمستثمر أن يسترد مبلغاً أقل من المبلغ الذي استثمره. تخضع الخدمات للشروط والأحكام الخاصة بها والتي يلزم الرجوع لها وقراءتها بعناية وحرص والحصول على الاستشارات القانونية والضريبة والمالية المناسبة قبل الحصول على هذه الخدمات والاستثمار، كما أن الوسائل التقنية التي تستخدم لتقديم الخدمات عرضة للمخاطر التقنية، وعليه فإن الخدمات المذكورة والوسائل التقنية قد لا تكون مناسبة لجميع المستثمرين نظراً للمخاطر التي تنطوي عليها وننصح بالرجوع إلى الإفصاح المضمن في شروط وأحكام الصندوق المتعلق بالمخاطر التي ينطوي عليها الاستثمار في الصندوق وأخذ المشورة المتخصصة قبل الحصول على هذه الخدمات واستخدام الوسائل التقنية. شركة الرياض المالية تقوم بنشاطات في مجال الوساطة المالية والاستثمارية، ومن الممكن أن تقدم خدمات استثمارية أو أن تكون قد قدمت مسبقاً خلال الـ 12 شهراً الماضية لأحدى الشركات التي تتعامل معها في الأوراق المالية، وقد يكون للرياض المالية أو موظفيها أو واحد أو أكثر من تابعيها أو عملائها مصلحة مالية في الأوراق المالية ذات العلاقة. إن الأداء السابق ليس بالضرورة مؤشراً للأداء المستقبلي، كما أن الصندوق لا يضمن لحاملي الوحدات أن أداء الصندوق سيتكرر أو يكون مماثلاً للأداء السابق. كما يمكن الحصول على نسخة من الشروط والأحكام وتقارير الصندوق من خلال موقع الرياض المالية الإلكتروني.

Riyad Capital is a Saudi closed joint stock company with paid-up capital of SAR 500 million. Licensed by the Saudi Arabian Capital Market Authority (No. 07070-37). Commercial Registration No. 1010239234. Head Office: 3128 Financial Boulevard, 6671 Al Aqeeq Dist., Riyadh 13519, Kingdom of Saudi Arabia. The value of investments in funds, their prices, and returns are subject to increase and decrease, so the possibility of the value of investments falling below their original value remains a possibility, as the investor can recover an amount less than the amount invested. The services are subject to their own terms and conditions, which must be consulted and read carefully and diligently. Obtain appropriate legal, tax, and financial advice before obtaining these services and investment. The technical means used to provide the services are subject to technical risks, and therefore the mentioned services and technical means may not be suitable for all investors due to the risks involved. We advise referring to the disclosure included in the fund's terms and conditions relating to the risks involved in investing in the Fund, and seeking specialized advice before obtaining these services and using technical means. Riyadh Capital Company carries out activities in the field of financial brokerage and investment, and it is possible that it provides investment services or may have provided them previously during the past 12 months to one of the companies with which it deals in securities. This may be for Riyadh Capital, its employees, one or more of its affiliates, or Its clients have a financial interest in the relevant securities. Past performance is not necessarily an indicator of future performance, and the Fund does not guarantee to unit holders that the Fund's performance will be repeated or similar to previous performance. A copy of the terms and conditions and fund reports can be obtained through the Riyadh Capital website.